
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 1/2015 
STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: Torsdagen 15 januari 2015    kl 15.30 – 17.00 

Plats: Sammanträdesrum Lillehammer, Götalandsvägen 230 hus 25, Älvsjö 

 

 

Justerat: 2015 
 

 

  

Dolores Back 

 

   

  

Eva Söderbärj 
 

 

 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Robin Slätt  FHDBF 

Leif Holmgren RBU 

 
 

Anmält förhinder: 

Jan Delvert  RTP 

 

 

 
Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 

Inga tjänstemän närvarade vid detta möte. 

  



 

 

 

 

 

 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 
Förslag: 

1.  val av ordförande och vice ordförande för mötet 

2.  val av ordförande/sekreterare  

3.  adjungering 

4.  mötesdatum 

5.  förmöten, bättre närvaro 

6.  bevakningslistan 

7.  kurser/utbildning 

8.  studiebesök 

9.  nämndens prioritering vad gäller funktionshinderfrågor 

10.nästa möte 2015-02-05 

 

Mötet beslutar arbeta efter föreslagen dagordning. 

 

 

§ 2 

Dagens protokoll 
BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back, Eva Söderbärj utses att föra protokollet. 

 

 

§ 3 

Val av ordförande och vice ordförande för fh-rådet 
BESLUT 

Dolores Back väljs till ordförande och Eva Söderbärj väljs till vice ordförande för denna 

mandatperiod. 
 

 

§ 4 

Adjungering till fh-rådet 
BESLUT 

Rådet beslutar att adjungera Stockholms handikappidrottsförbund till fh-rådet. Förbundet 

representeras tills vidare av Mikael Ståhl, SRF. 

 

 

§ 5 

Utskick 
Eftersom rådets möte vid några tillfällen infaller kort tid inför idrottsnämndens möte beslutades att 

nämndhandlingarna ska skickas både med post och via mail. 

 

 

§ 6 

Förmöten/närvaro 
Beslutades att hålla förmöten 30 min innan fh-rådets möten. 

Dolly talar med de ledamöter som har dålig närvaro. 



 

 

 

§ 7 

Fh-rådets bevakningslista 
Bevakningslistan uppdateras och bifogas kallelse och protokoll 

 

 

§ 8 

Kurser/utbildningar 
Eva tar reda på HSO:s planer 

 

 

§ 9 

Studiebesök 
Rådet önskar även denna mandatperiod besöka olika anläggningar i samband med möten. 

I likhet med tidigare bör en längre rundtur göras varje termin. 

Dolly inhämtar förslag från Roger Karlsson. 

 

 

§ 10 

Prioriteringar 
Rådet önskar få en lista över de åtgärder som planeras och prioriteras ur ett 

funktionshinderperspektiv. Listan ska omfatta både kort- och långsiktiga planer. 

 

 

§ 11 

Nästa möte 
Nästa möte äger rum 5 februari 2015. Förmöte kl 14.30 och möte kl 15.00 – 17.00. 

Dolly bokar in mötestider med Michael Englund rörande Globen. 

 

 

§ 12 

Avslutning 
Dolly avslutade mötet och tackade de närvarande 


